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ZAPISNIK
(I Z V 0 D)

sa 4.  sjednice  Gradskog  vije6a Zavidovi6i  koja je  odrzana,  dana  20.  7.  2022.  godine
(petak) sa po6etkom u 14.00 sati u velikoj sali zgrade gradskih organa u Zavidovi6ima.

Sjednici   Gradskog  vije,ca  prisustvovalo   28   vije6nika:   Avdi6evi6  Amer,   Avdi6evi6
Zahid,   Bo§njakovi6   Hakija,   Cati6   Refik,   Dzini6   Hamdo,   Fojnica  Admir,   Hodzi6  Haris,
Bajramovi6  Maja,  Jusi6  Sefik,  Kaknja§evi6  Ferid,  Latifovi6  Ramiz,  Mahovac  Adi,  Merdi6
Smailhodzi6 Ema, Mujanovi6 Haris, Muji6 Emir, Mujki6 Admir, Mujki6 Rasim, Osmi6 Hakija,
Poli6  Ajdin,  Sinanovi6  Asim,  Skeji6  Salnir,  Skeji6  Semsudin,  Sim§i6  Igor,  Tuzli6  Fehim,
Imamovi6 Armin, Fehri6 Semso, Dohranovi6 Almin  i Be6i6 Mirsad.

Odsutni vije6nici: Buljuba§i6 Demir.
Osim   vije6nika   sjednici   prisustvovali:   sekretar   Gradskog   vije6a   -   Samira   Pinji6,

predsjednik  Komisije  za  pitanja  boraca  i  tekovina  Odbrambeno-oslobodila6kog  rata  -  Adis
Mahovac,  pomo6nik  gradona5elnika  Sluzbe  za  upravu  finansija,  budzet  i  trezor  -  Midhat
Bajramovi6,  §ef Odsjeka za budget i  finansije  -  Amira Tadi6,  Gradski pravobranilac  - Nijaz
Karahasanovi6,  predsjednik  Komisije  za  poslove  mjesnih  zajednica  -   Hakija  Mujanovi6,
referent  za poslove  Op6inskog  vije6a  -  Eniz  Kurtali6  i  lice  na  stru5nom  osposobljavanju  u
sluzbana za upravu i posebnim sluzbana  Grada Zavidovi6i -Elma Karanovi6.

Ispred  sredstava  informisanja  sjednici  prisustvovali:  Zeljko  Slipogor  -  Radio   1503
Zavidovi6i, Diana Star6evi6 - Smart televizija d.o.o. Te§anj  i Amar Buljuba§i6 - Afirmacija Z
Media.

Zapisnik i ostale administrativno -tehni6ke poslove obavljala je Hajrudina Hadzi6 -vi§i
samostalni referent za administraciju i op6e poslove.

Na osnovu 6lana 81.  Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, predsjedavaju6a
Gradskog  vije6a predlozila je  verifikaciju  Zapisnika  (Izvod)  sa  3.  sjednice  Gradskog  vije6a
odrzane, dana 30. 6. 2022. godine.

Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa 26 glasova ZA, 0
PROTIV,  0  UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:  Maja  Bajramovi6,  Amer  Avdi6evi6  i  Demir
Buljuba§i6)  usvojilo  izvod  iz Zapisnika  sa 2.  sjednice  Gradskog  vije6a  odrzane,  dana 30.  6.
2022. godine.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko vije6e Zavidovi6i usvaja Zapisnik (Izvod)  sa 3.    sjednice  Gradskog vije6a

Zavidovi6i, odrzane 30. 6. 2022. godine, bez primjedbi.
2. Zaklju5ak stupa na snagu odmah.



Na osnovu 5lana 61.  Poslovnika o  radu Op6inskog vije6a,  predsjedavaju6a Gradskog
vije6a, predlozila je sljede6i:

Dnevni   red:

1.    Vije6ni6ka pitanja, inicijative i odgovori.
a)   Inicijativa Kluba vije6nika Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vije6u

Zavidovi6i  za  dono§enje  Odluke  o  organizaciji  dogadaja  Izbor  sportiste  godine  za  2022.
godinu.

b)   Inicijativa vije6nika Samira Skeji6a za dodjelu naziva ulica i dodjelu numeri6kih
oznaka u doma6instvima u prigradskim i seoskim zajednicama.

2.   Prijedlog Izmjena i dopuna Budzeta Grada Zavidovi6i za 2022. godinu.
3.   Prijedlog Odluke o izmjenania i dopunama Odluke o izvr§enju Budzeta Grada

Zavidovi6i za 2022. godinu.
(izvjesti]ac  po  ta6kama  2.  i  3.:  Midhat  Bajramovi6,  pomo6nik  na6elnika  Sluzbe  za

upravu finansija, budget i trezor)
4.   Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju na kori§tenje poslovne prostorije

u  vlasni§tvu Op6ine Zavidovi6i.
(izvjestilac: Samira Pinji6, sekretar Gradskog vije6a)
5.    Izvje§taja o realizaciji Programa rada Gradskog vije6a Zavidovi6i za period 01.01. -

30.06.2022. godine.

(izvjestilac: Sanira Pinji6, sekretar Gradskog vije6a)
6.  Izvje§taja o radu Komisija Gradskog vije6a Zavidovi6i za period 01.01.-30.06.2022.

godine.
(izvjestioci: Samira Pinji6, sekretar Gradskog vije6a i predsjednici Komisija)
7.   Izvje§taj o radu Komisije za utvrdivanje prometne vrijednosti nekretnina  za period

od 01.01.2022. do  30.06.2022. godine.

(izvjestilac: Almir Cosi6, predsjednik Komisije)

Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa 26 glasova ZA, 0
PROTIV,  0  UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:  Maja  Bajramovi6,  Amer  Avdi5evi6  i  Demir
Buljuba§i6) usvojilo prijedlog dnevnog reda 4. sjednice Gradskog vije6a.

Z A K LJ U a A K
1. Gradsko vije6e Zavidovi6i usvaja predlozeni dnevni red 4. sjednice Gradskog vije6a

Zavidovi6i.
2. Zaklju5ak stupa na snagu odmah i 6ini sastavni dio dokumentacije Gradskog vije6a.

RAD P0 DNEVNOM REDU
Ad± -Vije6ni6ka pitanja, inicijative i odgovori.

INICIJATIVE I VIJECNICA PITANJA VIJHCNIKA HODZIC HARIS:

Predmet: Vije6ni6ko pitanje, dostavlja se
Na osnovu 6lana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, kao vije6nik Gradskog
vije6a Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6ni6ko pitanje: Kada 6e se izvr§iti zamjena rasvjetnih
tijela u naseljenom mjestu Dolac a koja nisu u funkciji ve6 nekoliko mjeseci?

Direktno pitanje :
Kada  nadleina  sluzba  moze  pokrenuti   aktivnosti  na  zanjeni  cca  50  rasvjetnih  tijela  u
naseljenom mjestu Dolac?

Obrazlozenje:
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Malobrojni  mje§tani  naseljenog  mjesta  Dolac  su  prije  ne§to  vise  od  godinu  dana  dobili
funkcionalnu uli6nu rasvjetu koja se prostire u duzini od cca 4 kilometra kroz naseljeno mjesto
i preko  100 rasvjetnih tijela.  U periodu od  15  mjeseci  skoro pola rasvjetnih tijela nije vise u
funkciji a mje§tani ovog naselja nisu u mogu6nosti obezbijediti finansijska sredstva za njihovu
zamjenu.  Savjet MZ  Dolac, takoder zbog jako  malih prihoda po  osnovu redovnih sredstava
koja  se  upla6uju  od  strane  op6ine,  nije  u  mogu6nosti  finansirati  ovako  veliki  finansijski
poduhvat na zanijeni velikog broja rasvjetnih tijela.
Od nadleinih zchtijevam jasne odgovore u pismenoj formi.
Vije6ni6ko pitanje upu6uje se nadleinoj op6inskoj sluzbi.
S po§tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se
Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6nik
Gradskog vije6a Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6ni6ko pitanje: Trazim od nadleine sluzbe
i Kantonalne direkcije za ceste  da nani dostavi informaciju kada mje§tani naseljenog mjesta
Donja Blizna mogu o5ekivati postavku putokazne table na regionalnom putu R465 Zavidovi6i
-Maglaj sa oznakom naseljenog mjesta „ DONJA BLIZNA" ?

Direktno pitanj e :
Trazim od nadleine sluzbe i Kantonalne direkcije za ceste da nam dostavi informaciju da li je i
kada je u planu postavka putokaznog znaka za naseljeno mjesto Donja Blizna?

Obrazlozenje:

Naselje Donja Blizna sa preko 20 stanbenih jedinica, smje§teno je neposredno uz regionalnu
cestu Zavidovi6i - Maglaj  a na kojoj trenutno ne postoji ni jedan saobra6ajni znak za oznaku
naseljenog mjesta DONJA BLIZNA a §to je trenutno veliki problem obzirom da se mje§ani
ovog naselja konstantno gale da veliki broj  dostavlja5a, prijevoznika i posjetioca ove lokacije
ne mogu jednostavno prona6i ovu destinaciju, presko6e i 6esto „lutaju" do pronalaska odredi§ta
-naseljenog mjesta Donja Blizna.
S  toga je prijeko potrebno  izvr§iti postavku vertikalne  saobra6ajne  signalizacije  sa oznakom
ovog naseljenog mjesta.

Od nadleinih zahtjevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vije6i6ko  pitanje  upu6uje  se  nadleinoj  op6inskoj  sluzbi,  Kantonalnoj  direkciji  za  ceste  i
ovla§tenom pravnom lieu za odrzavanje ove dionice puta Hajdi6 d.o.o. Maglaj.
S po§tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6nik
Gradskog   vije6a  Zavidovi6i   postavljam   sljede6e   vije6ni5ko   pitanje:   Trazim   od  nadleine
gradske  sluzbe  i  Komisije  za vr§enje  nadzora nad provodenjem  ugovora o  podr§ci  projektu
zbrinjavanja napu§tenih pasa da nan dostave sve zaprimljene finansijske izvje§taje azila UG
Zivotinj sko carstvo Arma.

Direktno pitanj e :
Trazim nadleine sluzbe i gore navedene Komisije da nam dostavi finansijske izvje§taje azila za
pse UG Zivotinjsko carstvo Arma a koje je dostavljeno radi pravdanja utro§enih finansijskih
sredstava.

Finansijske izvje§taje je potrebno dostaviti svaki mjesec.



Takoder,  uz  izvje§taj  potrebno je  dostaviti  i  datume  isplate  pravdanih  sredstava prema UG
Zivotinjsko carstvo Arma upla6enih od strane op6ine Zavidovi6i.

Od nadleinih zchtijevani jasne odgovore u pisanoj formi.

Vije6ni6ko  pitanje  upu6uje  se  nadleinoj  gradskoj  sluzbi,  Komisiji  za  vr§enje  nadzora  mad
provodenjem ugovora o podr§ci projektu zbrinjavanja napustenih pasa i pasa lutalica u urbanim
sredinana op6ine Zavidovi6i.
S po§tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se
Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6nik
Gradskog vije6a Zavidovi6i postavljan sljede6e vije6ni6ko pitanje:  Za§to je tabla ( billboard)
dobrodo§lice  na  ulazu  u  Grad  Zavidovi6i  iz  pravca  Maglaj   na  regionalnom  putu  R465
postavljena neposredno  na  skretanju za naseljeno  mjesto  Ulji6i  umjesto  na po6etak  gradske
zone?

Direktno pitanj e :

Trazim   nadleine   gradske   sluzbe   informaciju   za§to  je   se   i   po   kojim   kriterijima   tabla
dobrodo§lice na ulazu u Zavidovi6e iz pravca Maglaja postavila neposredno u blizini skretanja
za  naseljeno  mjesto  Ulji6i  umjesto  na  lokaciju  po6etka  urbane  zone  (  lokacija  zavr5etka
industrijske  zone  i  skretapja za Hajderovi6e  / Pa§in Konak )  gdje je  i  do  sada bila tabla  sa
oznakom  „  ZAVIDOVICI  „  ,  te  da  li  se  mogu6e  i  koja je  procedura  da  se  navedena tabla
izmjesti na po6etak gradske zone?

Obrazlozenje:

Odredeni  broj  mje§tana  koji  pla6aju  naknadu  za  gradsko  zemlj§te  (  pripadaju  posljednjoj
gradskoj  zoni  )  se  Zali  da je  administrativna  granica  gradske  zone  instalacijom  move  table
dobrodo§lice pomjerena a time oni stavljeni u polozaj gradana koji Zive van gradske zone a u
obavezi su pla6ati ovu naknadu.

Od nadleinih zchtijevani jasne odgovore u pisanoj formi.
Vije6ni6ko pitanje upu6uje se nadleinoj op6inskoj sluzbi.
S po§tovanjem,

Predmet: Inicijativa za dono§enje odluke o finansiranju kupovine/nabavke vatrogasnog vozila
za potrebe Op6inske profesionalne vatrogasne jedinice Grada Zavidovi6i

Po§tovani,
na osnovu 6lana  109.  Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, u ime Kluba vije6nika
Socijaldemokratske partije BiH u  Op6inskom vije6u Zavidovi6i  podnosim INICIJATIVU  za
dono§enje  odluke  o  finansiranju  kupovine/nabavke  vatrogasnog  vozila  za potrebe  Op6inske
profesionalne vatrogasne jedinice Grada Zavidovi6i sa
0 8 R A Z L 0 Z E NJ E M kako slijedi:
Obzirom da nadleina sluzba nije ispo§tovala zaklju6ak Gradskog vije6a br. 01 -40-2852/21 -AP-
2  kojom   se  trazilo   odrzavanje  tematske   sjednice   s   ciljem   dono§enja  odluke   o  nabavci
vatrogasnog  vozila  za potrebe  Op6inske  profesionalne  vatrogasne jedinice  Zavidovi6i,  ovim
putem podnosimo inicijativu za isto, a sve u cilju podizanja opremljenosti vatrogasne jedinice
na vi§i nivo.
0  stanju  voznog parka profesionalne  vatroganske jedinice je  suvi§no  i  govoriti,  dok  stara  i
nefunkcionalna  motoma  vozila  nisu  u  stanju  adekavtno  i  brzo  odgovoriti  na  potrebe  na§ih
gradana. Sredstva za realizaciju ove inicijative predvidjeti Budzetom grada Zavidovi6i za 2023.
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godinu kroz pove6anje transfera za rad i podr§ku Op6inske profesionalne vatrogasne jedinice
Zavidovi6i  intemom  preraspodjelom  budzetskih  sredstava  od  strane  gradona6elnika  grada
Zavidovi6i ili kreditnim zaduzenjem.
S po§tovanjem,

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Armin Imanovi6, izvolite.

INICIJATIVE VIJECNIKA ARMINA IMAMOVIC :
Armin Imamovi6:

PREDMET: INICIJATIVA
Postovani,  na  osnovu  6lana  109.  Poslovnika  o  radu  op6iuskog  vije6a  Zavidovi6i  Podnosim
INICIJATIVU   ZA   OBJAVU   JAVNOG   POZIVA   ZA   ISKAZIVANJ   INTERESA   ZA
UKLANJANJE    I    ZBRINJAVANJE    PASA    LUTALICA    NA    PODRUCJU    GRADA
ZAVIDOVICI.

U skladu sa poslovnikom INICIJATIVU podnosim u pisanoj formi.

OBRAZLOZENJE.
Kako   je   udruzenje   „   ZIVOTINJSKO   CARSTVO   ARMA"   pod   konstantnim   pritisci,
opstrukciijama laznim optuzbama i drugim vrstama onemogucavanje normainog rada od strane
jednog dijela clanova SDP a, a narucito vijecnika Harisa Hodifei6a koji na sve moguce nacine
plasira  neprijateljsko   raspolozenje   medju   gradjanima  prema   ovom   udruzenju   i   njenom
predsjedniku i  osnivacu, te  zbog neravnopravnog  odnosa u odnosu na druga udruzenja koja
egzistiranju  u  gradu  udruzenje  „  ZIVOTINJSKO  CARSTVO  ARMA"  raskida  ugovor  sa
Gradom Zavidovici.
Izmedu  ostalih  malicioznih  podataka  plasiralo  se  i  da  vlasnik  zemlje  i  objekta  udruzenja
naplacuje 3000 KM najamninu sto je svakom ko se razumije u pravo glupost i jasno mu je da
je na taj  nacin FORMALNO zadovoljen zakon i da bi u suprotnom ta naknada bila veca od
godisnjeg budzeta predvidjenog rada azila.
Kako se osjecan duznim da grad ne bude dugo bez te vrste usluge i ponovo ne postane talac
nekontrolisanih copora pada podnosim gore navedenu inicijativu sa preporukom da kao strucna
pomoc  gradonacelniku  ili  komisiji  koja  ce  odlucivati  o  narednom  ugovoru  pravnom  ili
fizickom licu i da bude i vijecnik Haris Hodzic a isto tako ga preporucujem kao adresu za sve
buduca pitanja gradjana vezano za probleme pasa u gradu.

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Da li jog neko Zeli postaviti pitanje? Izvolite Osmi6.

VI]ECNICKO plTANTE VIIECNIKA IIAKlun OsMlcA:
Hakiia Osmi6:
Uvazeno predsjedni§tvo, gospodina natelnika nema, kolegice i kolege vije6nici, gosti ,uvazeni
mediji,  sve  vas  srda5no  pozdravljani  i  selanim.  Ja  6u  postaviti jedno  vije6ni6ko  pitanje,  a
odnosi se na sanaciju klizi§ta u mjestu, naseljenom mjestu Keseri. Naime postavljani pitanjem
gradona6elniku i nadleinim sluzbama zasto do sada ni§ta nisu podureli po tom pitanju sanacije
klizi§ta u naseljenom mjestu Keseri, a koje povezuje nekoliko naseljenih mjesta kao §to su dalji
odvojak  a  prema  Livadama,  prema  Deli6ima,  prema  Lazu,  Pa§inu  Konaku  i  tako  dalje
Huski6ima. Gdje su mjestani evo maltene bukvalno evo ne u sto postotnom procentu odsje5eni
od tih naselja, odnosno kori§tenja i svog naselja u zadnje dvije godine to klizi§te se pojavilo i
oni su rije§ili to privremeno na na6in da su zahvatili parcelu susjednu, privatnu parcelu i koriste
tu komunikaciju evo, ovaj na nekakvu rije5 dok se ne rije§i ovo pitanje sanacije klizi§ta pa evo



molim na6elnika,  i nadleine sluzbe da ovo pitanje ozbiljno shvate i da ga poku§aju §to prije
rije§iti. Hvala.

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Hvala lijepa.  Samo prije nego nastavimo, da koustatujem
da je kolega Semsudin Skeji6 u pisanoj  formi predao svoja 4 vije6ni5ka pitanja prije po6etka
sjednice.

VIJECNICKA PITANJA VIJECNIKA SEMSUDINA SKEJICA:

Predmet: Set vije6ni6kih pitanja od 1.1 do 1.13 koja se odnose na izvr§enje pojedinih transfera
predvidenih izmjenama i dopunania budzeta za 2022. godinu

Pitanje br.  1.1.
Konto 613962 izdaci za izvr§enje po sudskim presudana i vansudskim nagodbama
Planom budzeta grada za 2022.  godinu, izmjene i dopune budzeta grada Zavidovi6i za 2022.
godinu, konto  613962, predvideni su rashodi  i izdaci za izIvr§enje po pravosnaznim sudskim
presudana i vansudskim nagodbama u iznosu od 80.713,15 KM.

Moje pitanje je:
1/ da li je ovaj  iznos pokriva sve obaveze po pravosnaznim sudskim presudania i vansudskim
nagodbana.
2/ ako ima jog obavezuju6ih presuda i vansudskih nagodbi, koji su to iznosi pojedina6no i da li
su sa6injeni planovi otplate?

Smatram da ove akotivnosti treba sporovesti iz prostog razloga Sto su zatezne kamate dodatni
problem kod pravosnaznih presuda i vansudskih nagodbi, u smislu da nisu rijetki slu6ajevi da
zatezne kamate prema§e visinu glavnice.

Da bi smo to izbjegli treba da blagovremeno reagujemo kako dodatni tro§kovi ne bi jog vise
ugrozavali budget.

Pitanje br.1.2.
Konto 61399133 transfer za regulacione planove i druge prostomo planske dokumente

Postoji li mogu6nost i na koji natin 6e biti utro§eno 25.000 KM koje su izmjenana i dopunana
budzeta predvidene za izradu regulacionih planova i drugih prostomo planskih dokumenata?
Ovaj   transfer je, izmjenana i dopunania budzeta, smanjen sa 50.000 KM na 25.000 KM bez
obzira §to su sredstva na prihodovnoj strani za ove namjene pove6ana za vise od 100°/o.
Kako u 2021. godini sredstva za ovu nanjenu uop§te nisu kori§tena ( izuzetck je  1.404 KM ),
postoji opravdana bojazan da 6e biti i u 2022. godini.
Pitanje br. I .3 .
Konto 613329131 izdaci za javnu rasvjetu, potro§nja elektri6ne energije
Kako je mogu6e da u prvih 5 mjeseci nije blo aktivnosti na transferu izdaci za javnu rasvjetu -
potro§nja elektri6ne energije -komunalna naknada?
Pitanje br.  1.4.
Konto 61372411  i konto 61372421  transferi za teku6e odrzavanje gradskih i prigradskih ulica
transferi za teku6e odrzavanje lokalnih cesta
Ima li opravdanje §to za ova dva transfera u prvih 5 mjeseci nije realizovana niti jedna marka, a
uo6ljivo je da je izmjenama i dopunama budzeta predvideno pove6anje transfera za po 50% ?

Pitanje br.1.5.
Konto 61412217 transfer za mu§ki rukometni klub
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Da li 6e mu§ki rukometni klub u preostalih 7 mjeseci dobiti dodatna sredstva ili 6e transfer od
100.000 KM ostati ukupan transfer za 2022. godinu kako je i planirano?
U najmanju ruku 6udno je da se ukupno predvideni transfer realizuje  100°/o u prvih 5 mjeseci
budzetske godine.

Pitanje 1.6.
Konto 6143113 teku6i transfer za podr§ku projektima koji se finansiraju iz drugih izvora
Konto 8216122 kapitalni izdaci -podr§ka projektima koji se finansiraju iz drugih izvora
Po kojim kriterijumima 6e biti rasporedena sredstva predvidena za ova 2 transfera ako znano
da smo strategijom integriranog razvoja i planom kapitalnih investiicija ta5no predvidjeli koji
6e projekti biti ralizovani u iznosu ukupno cca 100.000 KM ?
Ova  dva  transfera,  izmjenama  i  dopunana  budzeta,  uve6ana  su  za  cca  80.000  KM  §to je
pohvalno i opravdano.
Istovremeno pove6anje ovih transfera ne prati dopuna kriterijima kako 6e tih novih 80.000 KM
pove6anj a biti realizovano.
Vjerovatno po „ slobodnom uvjerenju" i sistemu „ ko trazi i dobije".

Pitanje br.1.7.
Konto: teku6i transfer za subenvije privredi i za zapo§ljavanje
Da li je mogu6e maksimalno skratiti vrijeme realizacije ovog transfera?
Jedino 6e tako efekt ovog opravdanog prijedloga pove6anja transfera bit ostvaren.

Pitanje br.  1.8.
Konto 6152112 kapitalni transfer za sanaciju fasada zgrada kolektivnog stanovanja
Da  li je  mogu6e  da  ovaj  i2mos  bude  namjenjen  za  zgrade    koje  su  obuhva6ene  sistemom
centralnog grijanja koje realizuje JKP Radnik.
Razlog za to je vise nego o5igledan.
Na ovaj  na5in utro§ak toplotne energije, po svakom rekonstruisanom objektu, bio bi smanjen
na 30 -40 °/o §to je omogu6ilo smanjenjem tro§kova u sistemu grijanja.

Pitanje br.1.9.
Konto  6154111   i  konto  61541111   tro§kovi  za  projektovanje,  nabavku  i  realizaciju  video
nadzora gradskog podru5ja

Da li je mogu6e obezbijediti, da nadleini za realizaciju ovih vainih projekata poduzme sve §to
je potrebno kako bi ovaj proces maksimalno ubrzao i realizovao do kraja godine.
Pitanje br.  1.10.
Konto 82121 12 izdaci za nabavku poslovnog prostora
Koji 6e poslovni prostor biti nabavljen u skladu sa sredstvima iz ovog transfera od 29.166,95
KM

Pitanje br.1.11.
Konto 82122411 nabavka okjekta vodovoda i kanalizacije Zakon o gradevinskom zemlji5tu
Izmjenama  i dopunania budzeta, ovaj transfer pove6an je sa 18.000 KM na 120.000 KM, pa je
logi6no pitanje §ta 6e za taj uve6ani iznos biti nabavljeno.

Pitanje br.1.12.
Konto 821191 nabavka opreme
Koja 6e oprema biti nabavljena za iznos od 130.000 KM koliko iznosi uve6an transfer za ovu
svrhu?
Rije6 je o uve6anju od 20.000 KM na 130.000 KM.

Pitanje br.  1.13 .



Konto  82162993  kapitalni  izdaci  za rekonstrukciju  i  investiciono  odrzavanje  -  iz  sredstava
naknade na promet Suna
Postoji li kriteriji ( ako postoje koji su ) po kojima 6e biti utro§en iznos uve6anja od  170.000
KM za ovaj transfer?
Jog jednom napominjem,  mi  smo  usvojili  osnovne planove  razvoja i  ulaganja po  kojima  se
ta6no zna §ta smo planirali i uradili u 2022. godini.
Uve6anje sredstava od 170.000 KM jeste o6ekivano ali kriterija za njihov raspored nema.

Predmet: Set vije6ni6kih pitanja iz oblasti komunaltne higijene
Problematika zbrinj avanj a komunalog otpada
I pored toga §to je uo6en vidan napredak u oblasti zbrinjavanja otpada na cijeloj teritoriji grada
Zavidovi6i, uo6eni su brojni nedostaci i pojave koji umanjuju pozitivne ekfekte novog na6ina
tretiranja otpada sa podru6ja mjesnih zajednica.

Te pojave su:
1.    Premda su mnoge divlje deponije o6i§6ene na neke od njih se ponovo gomila sme6e,
2.    U nekim mjesnim zajednicama, a pogotovo njihovih rubnin podru6jima jog uvijek su netretirane divlje

deponije i na njima se i dalje odlaze sme6e.
Primjer najmanje 4 divlje deponije u MZ Pa§in Konak, lokalitet  koji pipada Perovi6ima.

3.    Pored puta uz Krivaju uzvodno od romskog naselja, posebno kod lokaliteta Hadzijina
6esma, Panorama i dalje vidljivo gomilanje sme6a mimo mjesta odlaganja.
Pretpostavljani da je to sme6e koje gradani ostavljaju izbacivanjem iz auta  ili odlaganjem
prilikom izlaska iz auta na mjestima odmara i sli6no.
4.    Gomilanje sme6a pored kontejnera institucija takoderje evidentno.
Razlog tome §to se ti kontejneri prazne kada predstavnik institucije javi da su napunjeni.
Obzirom da se pla6anje vr§i po isprainjenu kontejnera ekonomi6nije je da se kontejner §to
rjede prazi, a time i rjede pla6a.
To uzrokuje gomilanje sme6a pored kontejnera i neugodne mirise za prolaznike i mje§tane
u susjedstvu.

Moja konkretna pitanja su:
1.     Cijaje nadleinost prikupljana i odvoza sme6a koje su u manjim koli6inama ali ipak odlaze pored puta uz

rijeku Krivaju, a da pri tome to sme6e nije odlozeno na za to predvidenom mjestu.
Primjer  lokacije  pored  Hadzijine  vode  na  odvojku  puta  kod  Panorame  i  mnoge  druge
lokacije ur put,
2.    Kako nadleine gradske  sluzbe  i javno komunalno preduze6e misle rije§iti problem  aktiviranja jednom

ve6 o6i§6enih divljih deponija,
3.    Koliko vremena 6e jog prote6i prije nego se ve6ina divljih deponija o6isti prvi puta,
4.     §ta treba poduzeti da bi na red do§lo Ci§6enje najudaljenijih divljih deponija za koje znaju samo oni koji

ih pune,
5.    Da li je izvodljivo pokrivanje video nadzora nekih od mjesta na koja se ilegalno odlaze otpad.

Najbolji odgovor na moje pitanje,  izmedu ostalog,  bio  bi  kada bi va pitanja inicirala
javno  komunalno  preduze6e,  odgovaraju6e  stru6ne  sluzbe  i  nadleine  inspekcije  da
pristupe izradi plana za pove6anje efikasnosti na polju zbrinjavanja otpada.
Na kraju ponavljani konstataciju sa po5etka mog obrazlozenja, a to je:
U 2022. godini smo napravili veliki napredak na polju komunalne higijene.
Taj  napredak  6e  biti jog  ve6i  samo  ako  budemo  napravili  dobar plan  i  slijedili  ga u
potpunosti.

Predmet:  Vije6ni6ko  pitanje  br.  3  Ka§njenje  u  dostavljanju,  na  dnevni  red  sjednice  vije6a,
vije6ni6kih inicijativa i inicijativa udruzenja gradana



Clanom  109  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a  predvideno je  da  vije6ni6ke  i  gradanske
inicijative udu u proceduru rje§avanja u roku od 30 dana od datuma podno§enja.
€injenica je da su ti rokovi mnogo duzi.
Nerijetko inicijativa ne ude u preceduru ni za 120 dana od dana upu6ivanja.
Analiziranju6i program rada vije6a koji se nalazi na dnevnom redu 4. sjednice gradskog vije6a,
nisan mogao zaklju6iti koliko vije6ni6kih,  a koliko  gradanskih inicijativa upu6eno,  a da jos
nije dospjelo na dnevni red.
Zbog toga postavljam slijede6a pitanje:

Pitanje prvo :
Koliko vije6ni6kih i koliko inicijativa udruzenja gradanajo§ nisu dospjele na dnevni red vije6a,
koje su to inicijative i u kom roku mozemo o6ekivati dostavljanje mi§ljenja o istim.
Dostavljanjem trazenih podataka mogli bi smo lak§e planirati kako rije§iti kr§njenje u radu po
ovoj problematici pa ako treba i promijeniti poslovnik na na6in da rok od 30 dana pove6amo na
recimo 60 dana, ali da se drzimo poslovnika.

Pitanje drugo:
Kada  6e  zaklju6ci  o  prihvatanju  vije6ni6kih  i  inicijativa  gradana  u6i  u  proces  prakti6ne
realizacije.  Svjedoci  smo  da je  broj  podne§enih  inicijativa,  u  teko6em  mandatu  op6inskog
gradskog vije6a, prevelik. Nastavimo li ovako, na kraju na§eg mandata, taj  broj  6e se mjeriti
stotinama.Evidentno je da je broj prihva6enih inicijativa zabrinjavaju6i mali. Isto tako moze se
zaklju6iti da je veliki broj inicijativa opravdano odbijen.Ovdje govorim o inicijativima koje je
vije6e prihvatilo i nalozilo da se pristupi njihovoj realizaciji.Sti6e se utisak da za veliki broj, od
ono malo prihva6enih inicijativa, realizacija nije ni na pomolu.
Praksa  je  da  su  u  realizaciji  zaklju6ci  tzv.  „trivijalnih"  inicijativa  za  koje  nisu  potrebna
finansijska sredstwa, niti previ§e utro§ka radnog vremena onih koji su zaduzeni za realizaciju.
Nisam primijetio  da je u toku ralizacija sveobuhvatnih  inicijativa.Najkvalitetniji  odgovor na
ovo pitanje bio bi: prezentacija plana aktivnosti realizacije zaklju6aka o prihvatanju vije6ni6kih
i inicij ativa udruzenj a gradana.

Predmet: Vije6ni6ko pitanje br.4 vezano za izvod iz regulacionog plana CENTAR 11, a koji se
odnosi na lokaciju -vlasnistvo RK KRIVAJA koja je predmet prodaje

OBRAZLOZENJE:
Svjedoci   smo   sve   u5estalijih   prodaja   zemlji§ta   na   prostoru   na§eg   grada.   Trenutno   je
najaktuelnija prodaja zemlji§ta u vlasni§tvu RK KRIVAJA. Za o6ekivati je da 6e ova prodaja
biti realizovana u skoroj budu6nosti. Pri tome 6e vrijeme pokazati koliko 6e ta transakcija biti
korisna ili  proma§ena investicija.  Moje  skromno  iskustvo  govori  da udruzenja  gradana nisu
kapacitirana  da  takve  transakcije   mogu  zavr§iti   bez  negativnih  posljedica  za  dru5tvenu
zajednicu. Tako je prva prodaja - licitacija propala vjetovatno samo zbog toga Sto je depozit
bio 20.000 KM, a ne  10 % po5etne cijene. Analiziraju6i izvod iz regulacionog plana CENTAR
11, vidljivo je da predmetna lokacija sadrzi uglavnm sportske terene (rukomet -mali nogomet,
basket i tenis) kao i parking za pravne subjekte u susjedstvu.
Na 3.  sjednici  gradskog vije6a podne§ena je  inicijativa koja se  odnosi  na teniske terene bez
kojih bi grad mogao ostati. Ali to nije predmet mog pitanja.
Jasno je da 6e nakon prodaje ovog lokaliteta do6i do promjene regulacionog plana na §to se i
odnosi moje pitanje.
Da li je izradom novog regulacionog plana mogu6e rije§iti problem parking prostora za pravna
i fizi6ka lica, sada§nje i budu6e korisnike.
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Ako je to ikako mogu6e, to treba omogu6iti tokom promjene regulacionog plana CENTAR 11
ili eventualno izrade Urbanisti6kog plana grada.

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Fojnica izvolite.

INICIJATIVA I VIJECNICK0 PITANJE VIJECNIKA FOJNICA ADMIR:
Predmet: Vije6ni6ko pitanje,
Po§tovani/a,
Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6nik

8rBagzE5££eE6£±°:Stavljanvije6hi5kopitanje.
Na §estoj redovnoj  sjednici Op6inskog vije6a podnjeo sam Inicijativu za oslobadanje pla6anja
taksi  pri  izgradnji  prvog  objekta  individualnog  stanovanja  za  malde  bra6ne  parove  do  35
godina starosne dobi.
Trazim odgovor u pisanoj  formi, za§to tako jedna bitna Inicijativa za na5e mlade nikad nije
obradena i  dostavljena  na neku  od  sjednica  Op6inskog  vije6a,  vije6nicima na razmatranje  i
izja§njavanjepoistoj.

Predmet:Inicijativa za sanaciju i obnovu Omladinskog doma u naseljenom mjestu Potkle5je (
MZ Klek )
Postovani/a,
Na osnovu 6lana 109. Poslovnika o radu Op6iuskog vije6a Zavidovi6i, podnosim Inicijativu za
sanaciju i obnovu Omladinskog doma u naseljenom mjestu Potkle6je ( MZ Klek ).
U skladu sa stavom 4. pomenutog 6lana inicijativu dostavljani u pisanoj formi.
OBRAZLOZENJE:
Omladinski dom u naseljenom mjestu Potkle6je izgraden je jog davnih 80 -tih godina. Kori§ten
je za potrebe Mjesne zajednice, koristili su ga mladi, a svake dvije godine prostor Omladinskog
doma koristi se za potrebe odrzavanja izbora. S obzirom da je posljednih nekoliko godina dom
u veoma lo§em stanju, elektri6ne instalacije ne rade, mokri 5vor neureden, prozori zastapjeli i
oste6eni  Sto osobana koje na izbomi dan borave i po 24  sata ozbiljno naru§ava zdravstveno
stanje.  Ovom inicijativom trazim da se iz Gradskog budzeta izdvoji dio sredstava za njegovu
obnovu, svakako ur u6e§6e i Mjesne zajednice Klek u 6ijem je vlasni§tvu.

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a:  Hvala lijepa. Skeji6 Samir izvolite.

INICIJATIVE I VIJECNICA PITANJA VIJECNIKA SKEJIC SAMIR:
Predmet:  Inicijativa  za  dono§enje  odluke  o  dodjeli  poslovne  prostorije  u  vlasni§tvu  Grada
Zavidovi6i na kori§tenje bez naknade na period od 5  godina u Sali broj  6, u zgradi bora6kih
udruifenja  zvanoj   „Spomen  ku6a"  u  ulici  Mehmed  page   Sokolovi6a  br.10.   Jediustvenom
udruzenju demobilisanih boraca 92 -95 Zavidovi6i upisanom u Registm udruzenja Federacije
BiH riebenjem broj: 03 -05 -2 -242/19.

Na osnovu 6lana 99 statuta Op6ine Zavidovi6i, Clan  109 Poslovnika o radu Op6inskog vije6a
Zavidovi6i.  Clan  13  stav  1  alineja  5  i  6lana  35  Zakona o  principima  lokalne  samouprave  u
FBiH.  Clana 5, stav 2 odluke o zakupu prostorija u vlasni§tvu Op6ine Zavidovi6i i zaklju6ka
Op6inskog vije6a Zavidovi6i od  17.06.2020. godine broja 01.19-85/20-AP-9 Gradskom vije6u
pochosin:
INICIJATIVU



Za dono§enje odluke o dodjeli poslovne prostorije u vlasni§tvu Grada Zavidovi6i na kori§tenje
bez  naknade  na  period  od  pet  godina  u  Sali  broj  6,  u  zgradi  bora6kih  udruzenja  zvanoj  „
Spomen ku6a" u ulici Mehmed page Sokolovi6a br.  10, jedinstvenom udruzenju demobilisanih
boraca 92-95 Zavidovi6i upisanom u Registru udruzenja Federacije BiH rje§enjem broja:  03-
05-242/19.
OBRAZLOZENJE:
Na osnovu i radi izvr5enih zaklju6aka Op6inskog vije6a Zavidovi6i od 17.06.2020. godine broj
01-19-85/20-AP-9  a  u  vezi  s  utvrdenim  5injeni5nim  stanjem  da je  Jedinstveno  udruzenje
demobilisanih boraca 92-95 jedini predstavnik demobilisanih boraca u Gradu Zavidovi6i prema
ustanovljenom  odgovoru na vije6ni6ka pitanja koja  su udruzenja podnosila uz  inicijative  za
ostvarenje prava i interesa boraca a kroz dostavljene odgovore od strane nadlezne sluzbe vije6a
ispostavlja se da smo jedini  u periodu od  2018.  godine  do  danas podnijeli  11  inicijativa i  1
zahtjev za sazivanje i odrzavanje tematske sjednice na temu pobolj§anja socijalnog i statusnog
polozaja ove populacije te u Zelji da ublazavanjem tenzija postignemo kompromisno rje§enje.
Obzirom   na   6injenicu   da  je  jedino  jedinstveno   udruzenje   demobilisanih   boraca   ostalo
uskra6eno  za  konzumaciju  zakonom  garantovanih  prava  dok  istovremeno  druga  udruzenja
imaju zakonska prava podsjeti6u da je ovo udruzenje zasluzeno za dono§enje zakona o pravima
demobilisnih boraca na osnovu kojih veliki dio demobilisanih boraca iz Zavidovi6a ostvaruje
pravo   sa  federalnog  i  kantonalnog  nivoa  posebno  u  pogledu  egzistencijalnih  naknada  i
priklju6aka na instastruktumu mrefu te subvencije op6inskih i gradskih nivoa.
Napomena: Realizacija predmetne inicijative ne iziskuje finansijska sredstva.

Predmet: Invicijativa za izmije§tanje bankomata
OBRAILOZENJE:
Po§tovani prisutni, molim za malo paznje. U interesu reguliranja javnog saobra6aja predlazio
bih Van da u uzoj gradskoj zoni skladnije osmislimo zone u kojima se primje6uje nepotrebni
saobra6ajni  promet  i   zagu§enja  saobra6aja,   a  naru6ito   ako  je  gradska  administracija  za
urbanisti6ko planiranje na izvjestan na6in doprinosila njihovoj pojavi neadekvatnim odabirom
lokacija   ili   umanjenim   interesom   da   se   o5uva   proto5nost   u   saobra6aju.   Vjerujem   da
prizeljkujemo  trenutak  u  kojem  6e  nag  grad  dobiti  efikasnu  urbanisti6ku  formu  kreiranu  u
skladu s najvi§im ekolo5kim, estetskim i urbanisti6kim standardnima te Vas molim da svojim
u5es6em podrzite zamisao o dislokaciji dijela usluinih djelatnosti koje ograni6avaju normalno
odvijanje  saobra6aja.  Za po6etak predlazem da  se  razmisli  o  dislokaciji  bankomata u uzem
gradskom podru6ju u   zone  sa   neoptere6enim saobra6ajem ili zone  sa rije§enim problemom
parkirali§ta  i  u  prazni6nom  periodu  kad je  grad  zagu§en  na§im  gradanstvom  iz  evropskih
zemalja.
Realizacija  inicijative  iziskuje  stanovita  finansijska  sredstva  i  treba  ih  predvidjeti  pri  izradi
budzeta Grada Zavidovi6i.
Inicijativu podnosim u skladu sa 6lanom 109. u pisanoj formi.
S po§tovanjem,

Predmet: Vije6ni6ka pitanja,
1.     Pitanje za nadleinu gradsku sluzbu:

Obzirom da su 6etiri vije6nika OV/GV-a u 2021. godini istupili iz 6lanstva u parlamentamim
strankama zanima me  kakav je pravni  status nov5anih sredstava iz parlamentamog  fonda u
kojem su trebal participirati i navedeni vije6nici i kako je pravno rije5en utro§ak ovog dijela
sredstava koji po slovu zakona pripada navedenim vije6nicima.

2.    Zasto se odgovori na vije6ni6ka pitanja dostavljaju u posljechji ili pretposljednji dan uo6i sjednice vije6a?
3.    Zasto  se  na  ljekare  Doma  zdravlja  vr§i  izravan  uticaj  od  strane  Na6elnika  da  revidiraju  pravo  na

bolovanje nekim uposlenicima gradske sluzbe i uposlenicima Op6ine? Dopis o potrebi revizije poslan na
adresu svih ordiniraju6ih ljekara.
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4.    Pro6itat 6u pitanje u ime nase gradanke A. Omer6i6 bez naknadnih intervencija u tekstu. Eselam alejkum
i lijep pozdrav -ja inam jedno malo poduze izlaganje a u tom izlaganju i pitanje na koje bi mi neko
odgovori ako moze, ne znam ko pravi plan i raspored rada ovih ambulanti po mjesnim zajednicama ove
porodicne medicine. Mene zanina isklju6ivo ambulanta Kova6i i njen plan rada -za§to se mijenja radno
vrijeme? I mi smo ljudi i kod nas ima bolesnih kao u Dolini za§to nana daju u zimskom periodu jutanje
vrijeme kad je hladno i onako iz tople posteljine hajde doktoru a sad kad treba da idemo ujutro dok ne
ugrije mama pomjereno radno vrijeme doktora od  12-3 pa i mi smo ljudi nije samo u Dolini ja ne znam
za§to nain ne ostave jedno radno vrijeme za stalno pa da li je to ujutro ili od podne nije uop§te bitno samo
da ne bude mijenjanja kako drugim odgovara, hvala unaprijed -ako dobijem obasnjenje.

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a:  Hvala lijepa. Mujki6 Admir izvolite.

INICIJATIVA I VIJECNICKA PITANJA VIJECNIKA MUJKIC ADMIR:
Predmet:   Inicijativa  za   subvenciju  tro5kova   smje5taja  i   boravka  djece   u  pred§kolskim
ustanovana
Po5tovani,
Na osnovu 5lana  109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, podnosim inicijativu za
subvenciju tro§kova smje§taja i boravka djece u pred§kolskim ustanovama
U skladu sa stavom 4. pomenutog 6lana inicijativu prilazem u pisanoj formi.
OBRAZLOZENJE:
Podnosim ovu inicijativu u smislu olak§anja roditeljima koji imaju jedno, dvoje ili vise djece.
Saniim time bi smo pokazali i brigu o najmladem uzrastu na5e populacije, koji nam mora biti
svemu na pravom mjestu.
Prijedlog nadleinoj sluzbi moze biti sljede6i da procentualno u ovisnosti od broja djece zavisi i
iznos  koji  6e  se  subvencionirati  (  roditelji  sa jednim  djetetom  dobije jedan  iznos,  za  drugo
dijete npr drugi  iznos/malo  ve6i,  za tre6i  neki  opet tre6i  iznos  itd.),  neka nadleina sluzba u
ovisnosti i sa svojim mogu6nostima procijeni koji je koncept i na koji na6in mogu6 i prihvatljiv
u ovisnosti od raspolofivosti budzeta.

Nadleznim   Gradskim   sluzbama   dajem   na   raspolaganje   da   sredstva   za   ovu   inicijativu
obezbijede intemom preraspodjelom budzeta, eventualnim rebalansom ili u nekoj posljednjoj
opciji sa sredstva planiramo u budzetu za 2023-6u godinu.

Predmet: Vije6ni6ko pitanje
Po§tovani,
Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6nik
Gradskog vij e6a postavljam vije6ni5ko pitanj e
Uputit 6u nekoliko pitanja prema Domu zdravlja i  izri6ito trazim blagovremene  odgovore u
pisanoj  formi.  Sva su pitanja izraz ifelje na§eg gradanstva da jednog dana imaju zdravstveni
sistem koji 6e u potpunosti zadovoljiti njihovo ljudsko pravo na dobru i optimalnu zdravstvenu
skrb.

-      Za§to se na usluge fizijatijske sluzbe 6eka nedopustivo dugo i koliki je broj pregledanih pacijenata u ovoj
sluzbi po svakom danu?

-      Da li je pri ustanovi zabranjen politi5ki prozelitizam i politi6ka promidzba za trajanja izbome kampanje?
-      Zamoli6u za potpun izvje§taj kad i koliko edukativnih predavanja za potrebe zdravstvenog prosvje6ivanja

stanovnistva je odrzano u periodu januar ~ juli 2022. godine i ko je od ljekara sudjelovao u pomenutim
projektina?

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a:  Hvala kolega Mujki6. Fehri6 §emso izvolite.

VIJECNICKA PITANJA VIJECNIKA FEHRIC SEMSO:



Predmet: Vije6ni6ka pitanja za 4. sjednicu Gradskog vije6a Zavidovi6i
U skladu sa 5lanom 89. Poslovnika o radu OV Zavidovi6i, postavljan vije6ni5ko pitanje:

1.    Kada 6e  sanirati raskrisnica ulica Podubravlje  i Dubravacki put?  Cinjenica je  da  18  godina prelazimo
preko istih rupa, a ni§ta se nije poduzelo.

2.    Kada 6e se rije§iti klizi§te na lokalnom putu Zavidovi6i -Stavci -Gomji Kova6i, u mjestu Kratkovi6i?
3.    Da  li  6e  se  odrzati  manifestacija  „  Ljeto  u  gradu"  ove  godine? Ako  ne¢e  za§to  ne6e,  ako  ve6  imaju

nanjenska sredstva za te nanjene?

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a:  Hvala kolega Fehri6. Da li se jog neko javlja za pitanje ili
da  uputi  inicijativu  ?  Ukoliko  ne,  nakon  postavljenih  vije6ni6kih  pitanja,  prelazimo  na
odgovore  iz  sluzbe  ukoliko  ih  ima.  Nema.  Prelazimo  na  odgovore  na  vije6ni5ka  pitanja
postavljena na 2.  sjednici Gradskog vije6a Zavidovi6i odrzanoj dana 30.05.2022. godine, da li
ste zadovoljni sa odgovorima? Haris Hodfi6 da li si zadovoljan sa 2 pitanja?
Haris Hodzi6: Nisam.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Imate dopunsko.
Haris Hodzi6:Nemam.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Amer Avdi6evi6 nije prisutan.

Odgovori na vije6ni5ka pitanja postavljena na 3. sjednici Gradskog vije6a Zavidovi6i odrzanoj
dana 30.06.2022. godine, da li ste zadovoljni sa odgovorima ili imate dopunska pitanja? Samir
Skeji6 tri pitanja, imate dopunsko izvolite?
Samir Skeii6: Budu6i da je bilo dosta pitanja, nisam zadovoljan skoro pa ni na jedno pitanje.
Pa bih molio da se ta i odgovori na nekoj narednoj sjednici malo upotpune. Prije svega nisan
zadovoljan odgovorima koji su nan prispjeli iz Doma zdravlja, ne trebate nas uvjeravati da se
na konkursima ne moze napraviti razlika izmedu diplome u6enika §kolovanog u vanrechom i
redovnom rezimu postoje strahovite razlike u diplomi i vide se na prvi pogled. Jedno od pitanja
bilo je  upu6eno  Na5elniku,  nisan  zadovoljan  izvje§tajem  o  utro§ku  sredstava  u  podruznici
Perovi6i   budu6i   da  je   pitanje   samo   polovi5no   opservirano.   Nisani   dobio   odgovor   na
najpikantniji  detalj,  a ti5e  se  koliko je  novca  ulozeno  u  putnu  infrastmktuni  u  podruhicu
Perovi6e, a koliko u pojedini rad na§eg doma6iustva. Ovaj drugi dio pitanja ostao je ne tretiran.
Zaista mi je Zao da na6elnika nema ovde, nadam se da 6e se pojaviti. Hvala vain.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Haris Hodfi6 5 postavljenih pitanja.
Haris Hodzi6:Nisan, nemani dopunsko.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Hakija Bo§njakovi6 jedno?
Hakiia Bo§niakovi6: Zadovoljan.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Nema dopunskog?
Hakiia Bo§niakovi6:Nema
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a:Hakija Osmi6 dva?
Hakiia Osmi6: Zadovoljan.

ffij;:sa=r=::#:!en6eai¥rd::mulis6k::govori,dopnskopitanje?

Z A K LJ U a A K
1.   Vije6nici Gradskog vije6a Zavidovi6i razmatraju6i odgovore na vije6ni6ka pitanja

sa 2. sjednice Gradskog vije6a odrzane dana 30.05.2022. godine, izjasnili su se:
Haris  Hodzi6:  Nije  zadovoljan  odgovorima na  1.  i  2.  postavljeno  vije6ni6ka  pitanje,  nema
dopunsko pitanje.
Amer Avdi6evi6: odsutan.

2. Vije6nici Gradskog vije6a Zavidovi6i razmatraju6i odgovore na vije6ni6ka pitanja
sa 3. sjednice Gradskog vije6a odrzane dana 30.06.2022. godine, izjasnili su se:



Samir Skeji6: Nije zadovoljan odgovorima na 1., 2., 3., 4.  i 5. Postavljeno vije6ni6ko pitanje.
Ima dopunsko pitanje: „ Budu6i da je bilo dosta pitanja, nisan zadovoljan skoro pa ni na jedno
pitanje. Pa bih molio da se ta i odgovori na nekoj narednoj sjednici malo upotpune. Prije svega
nisam zadovoljan odgovorima koji su nam prispjeli iz Doma zdravlja, ne trebate nas uvjeravati
da  se  na  konkursima  ne  moze  napraviti  razlika  izmedu  diplome  u6enika  §kolovanog  u
valirednom i redovnom rezimu postoje  strahovite razlike u diplomi i vide  se na prvi pogled.
Jedno od pitanja bilo je upu6eno Na5elniku, nisam zadovoljan izvjestajem o utro§ku sredstava
u podruinici Perovi6i budu6i da je pitanje sano polovi5no opservirano. Nisan dobio odgovor
na najpikantniji detalj, a ti5e se koliko je novca ulozeno u putnu infrastrukturu u podruinicu
Perovi6e,  a  koliko  u  pojedini  rad  na§eg  doma6instva.  Ovaj  drugi  dio  pitanja  ostao  je  ne
tretiran."
Haris Hodzi6: Nije zadovoljan odgovorima na 1., 2., 3., 4.  i 5. postavljeno vije6ni6ko pitanje,
nema dopunska pitanj a.
Hakija Bo§njakovi6: Zadovoljan odgovorom na postavljeno vije6ni5ko pitanje.
Hakija Osmi6: Zadovoljan odgovorima na 1. i 2. postavljeno vije6ni6ko pitanje.
Igor Sim§i6: Nije zadovoljan odgovorom, nema dopunsko pitanje.

3 . Zaklju5ak stupa na snagu odmah.

A4±2± -Prijedlog Izmjena i dopuna Budzeta Grada Zavidovi6i za 2022. godinu.
Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa  17 glasova ZA, 0

PROTIV,  9  UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:  Amer  Avdi5evi6,  Armin  Imanovi6  i  Demir
Buljuba§i6) prihvatilo  da se  Prijedlog  Izmjena i  dopuna Budzeta  Grada Zavidovi6i  za 2022.
godinu raspravlja po skra6enom postupku.

Z A K LJ U a A K
1. Gradsko vije6e Zavidovi6i prihvata da raspravlja Prijedlog Izmjena i dopuna Budzeta

Grada Zavidovi6i za 2022. godinu, po skra6enom postupku bez nacrta.
2. Zaklju5ak stupa na snagu danom dono§enja.

Uvodno izlaganje po predmetnoj ta5ki dnevnog reda podnio je Midhat Bajramovi6.
U raspravi u6estvovali:  §emso Fehri6, Hakija Osmi6, Rasim Mujki6, Zahid Avdi6evi6,

Admir Fojnica, Haris Mujanovi6, Refik Cati6, Midhat Bajranovi6,
Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa  19 glasova ZA,  5

PROTIV,  2  UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:  Amer  Avdi6evi6,  Armin  Imamovi6  i  Demir
Buljuba§i6) prihvatilo Prijedlog Izmjena i dopuna Budzeta Grada Zavidovi6i za 2022. godinu.

A4± -Prijedlog Odluke o izmjenana i dopunama Odluke o izvr§enju Budzeta Grada
Zavidovi6i za 2022. godinu.

Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa  19 glasova ZA, 0
PROTIV,   6   UZDRZANIH   (odsutni   vije6nici:   Maja   Bajramovi6,   Adi   Mahovac,   Amer
Avdi5evi6  i  Demir  Buljuba§i6)  prihvatilo  da  se  Prijedlog  Odluke  o  izmjenama  i  dopunama
Odluke  o  izvr§enju  Budzeta  Grada  Zavidovi6i  za  2022.  godinu  raspravlja  po  skra6enom
postupku.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i prihvata da raspravlja Prijedlog  Odluke  o  izmjenama i

dopunama Odluke  o  izvr§avanju  Budzeta  Grada  Zavidovi6i  za 2022.  godinu,  po  skra6enom
postupku bez nacrta.

2. Zaklju6ak stupa na snagu danom dono§enja.
U raspravi nije bilo u6esnika.
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Avdi6evi6 i Demir Buljubasi6) prihvatilo Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o
izvr§enju Budzeta Grada Zavidovi6i za 2022. godinu.

A!4 -Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju na koristenje poslovne prostorije
u  vlasni§tvu Op6ine Zavidovi6i.

U raspravi nije bilo u6esnika.
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Skeji6,  Fehim  Tuzli6  i  Armin  Imaniovi6)  prihvatilo  Prijedlog  Odluke  o  izmjeni  Odluke  o
davanju na kori§tenje poslovne prostorije u  vlasni§tvu Op6ine Zavidovi6i.

A!±5±  -  Izvje§taja  o  realizaciji  Prograna rada  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i  za period
01.01. -30.06.2022. godine.

U raspravi nije bilo u6esnika.
Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa  15  glasova ZA,  8

PROTIV,   1   UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:   Amer  Avdi6evi6,  Demir  Buljuba§i6,   Samir
Skeji6,  Fehim  Tuzli6  i  Armin  Imamovi6)  prihvatilo  Izvjestaja  o  realizaciji  Prograna  rada
Gradskog vije6a Zavidovi6i za period 01.01. -30.06.2022. godine.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  usvaja  Izvje§taj  o  realizaciji  Programa  rada  Gradskog

vije6a Zavidovi6i za period 01.01. -30.06.2022. godine, sa prijedlogom mjera:
- nastaviti aktivnosti na uvodenju informacionog sistema namijenjenog za pripremu i

odrzavanje sjednica Gradskog vije6a i radnih tijela Vije6a, u skladu sa planiranim sredstvima u
Budzetu Grada Zavidovi6i za 2022. godinu;

- zadufuje se Stru5na sluzba Gradskog vije6a da na sjednice Kolegija Gradskog vije6a
obavezno poziva Gradona6elnika sa svim pomo6nicima Gradona5elnika i Pravobranioca Grada
Zavidovi6i.

2.  Zaklju5ak  stupa  na  snagu  danom  dono§enja,  a  o  njegovoj  realizaciji  start  6e  se
Stru5na sluzba Gradskog vije6a.

Ag=fe  -Izvje§taja  o  radu  Komisija  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i  za  period  01.01.-
30.06.2022. godine.

Gradskom  vije6u  vezano  za  Izvje§taj  o  radu  Komisije  za  pitanja  boraca  i  tekovina
Odbrambeno-oslobodila6kog rata obratio se predsjednik Komisije Adis Mahovac.

U raspravi u6estvovali: Admir Fojnica, Refik Cati6, Zahid Avdi5evi6 i Semso Fehri6.
§emso  Fehri6  predlaze  da  izvje§taji  o  radu  komisija  Gradskog  vije6e  Zavidovi6i,

ubudu6e  treba  da  budu  odvojeni  za  svaku  komisiju,  te  da  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  ne6e
razmatrati  izvje§taje komisija Gradskog vije6a Zavidovi6i,  ako   ne budu formirane preostale
dvije komisije.

Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa 25 glasova ZA, 0
PROTIV,   1   UZDRZANIH   (odsutni   vije6nici:   Demir   Buljuba§i6,   Fehim   Tuzli6   i   Maja
Bajranovi6) prihvatilo prijedlog  Semse Fehri6 da izvjestaji  o radu komisija Gradskog vije6e
Zavidovi6i,   ubudu6e  treba  da  budu  odvojeni   za   svaku  komisiju,   te   da  Gradsko   vije6e
Zavidovi6i  ne6e  razmatrati  izvje§taje  komisija  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i,  ako    ne  budu
formirane preostale dvije komisije.
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Bajramovi6) prihvatilo Izvje§taj o radu Komisija Gradskog vije6a Zavidovi6i za period 01.01.-
30.06.2022. godine sa zaklju6nim razmatranjima.

Z A K LJ U a A K
1.   Gradsko   vije6e   Zavidovi6i   usvaja  Izvjestaj   o   radu  Komisija   Gradskog   vije6a

Zavidovi6i za period 01.01.-30.06.2022. godine, sa zaklju6nim razmatranjima:
-  pozivanjem  predsjednika  komisija  na  sjednice  Gradskog  vije6a,  omogu6it  6e  se

detaljnije informisanje Gradskog vije6a o izvje§tajima komisija;
- nastaviti  zapo5ete  aktivnosti  na formiranju preostalih radnih tijela Gradskog  vije6a

Zavidovi6i;
-  izvje§taji  o  radu  komisija  Gradskog  vije6e  Zavidovi6i,  ubudu6e  treba  da  budu

odvojeni za svaku komisiju;
-   Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  ne6e  razmatrati   izvje§taje  komisija  Gradskog  vije6a

Zavidovi6i, cko  ne budu formirane preostale dvije.
2.  Zaklju6ak  stupa  na  snagu  danom  dono§enja,  a  o  njegovoj  realizaciji  start  6e  se

Stru5na sluzba Gradskog vij e6a.

Adiz: -  Izvje§taj  o  radu Komisije za utvrdivanje prometne vrijednosti nekretnina   za
period od 01.01.2022. do  30.06.2022. godine.

U raspravi nije bilo u6esnika.
Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje da je Gradsko vije6e sa 27 glasova ZA, 0

PROTIV,  0  UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:  Demir  Buljuba§i6  i  Fehim  Tuzli6)  prihvatilo
Izvje§taj   o  radu  Komisije  za  utvrdivanje  prometne  vrijednosti  nekretnina     za  period  od
01.01.2022. do   30.06.2022. godine.

Z A K LJ U a A K
1. Gradsko vije6e Zavidovi6i usvaja Izvje§taj o radu Komisije za utvrdivanje prometne

vrijednosti nekretnina  za period od 01.01.2022. do  30.06.2022. godine.
2. Zaklju6ak stupa na snagu danom dono§enja.

Sjednica Gradskog vije6a zavr§ena je u 16.05 sati.

Sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika 6ini tonski snimak koji se, shodno 6lanu 97. stav
4. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, trajno 6uva u arhivi Vije6a i dostupan je na
uvidjavnosti.

ZAPI SNIK SACINILA                  OVJERAVA                          PRED SJEDAVAJU¢A
SEKRETAR GV-a                    GRADSKOG VIJECA

Hajrudina Hadzi6                Samira pinji6, dipl. pravnik     mr. iur. Ema Merdi6 Smailhodzi6


